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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz az ITC sorsa?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

2024. szeptember 19-én jelent meg a Magyar Közlönyben az Ön által jegyzett döntés:

"A Kormány visszavonja a miskolci volt MSZMP pártszékház elbontásáról és a felszabaduló terület
hasznosításáról szóló 1583/2021. (VIII. 11.) Korm. határozatot."

A miskolciak körében csak ITC-székházként ismert épület Ön előtt sem ismeretlen, hiszen 2018-
ban a kormány bejelentette, hogy az épületet 4 milliárd forintért felújítja. 2021-ben már arról hozott
döntést, hogy 2 milliárd forintért elbontja. Most pedig arról hozott döntést, hogy a 2021-es döntést
visszavonja. Vagyis a nagy kormányzati bejelentések, döntések után valójában minden maradt a
régi: az épület üresen áll, állaga egyre romlik.

Tekintettel arra, hogy az ITC-székház a Magyar Állam tulajdona, kérdezem miniszterelnök urat, a
bontásról szóló döntés visszavonása után most épp hogyan kívánja a kormány hasznosítani az egyre
rosszabb állapotú épületet, fognak-e erről egyeztetést folytatni a miskolciakkal? 

Várom érdemi válaszát!


